
 

EDABYGDEN 

Protokoll fört vid styrelsemöte i SPF Seniorerna Edabygden 2023-12-19 i Hammars Folkets 
Hus 

Närvarande: 
Anders Johansson ordförande 
Birgitta Åkerblom Löfgren sekreterare 
Inger Myrén kassör 
Karin Bohlin ledamot 
Gullan Melin ledamot 

Frånvarande: 
Christina Strandberg vice ordförande 
Anders Wikman ledamot 

 Adjungerad: 
  Gunilla Cajdell valberedningens ordförande  

1. Sammanträdet öppnades av ordföranden som hälsar ledamöterna välkomna. 

2. Dagordningen fastställdes. 

3. Föregående mötesprotokoll från 2023-10-18 godkändes. 

4. Vi har god kassabehållning. Vi väntar på faktura från Skutboudden för jullunchen och  
    bussresan dit. 
    Inger ska ansöka om bidrag från Westra Wermlands Sparbank för både 2023 och 2024. 
    Förbundet kommer att tillhandahålla ett bokföringsprogram fr.o.m. 2023-01-01 till en  
    kostnad av 1200kr/år. 
    Vi beslutar att anskaffa kundkort hos ICA i Charlottenberg och huvudsakligen köpa  
    varor därifrån så att den som handlar inte behöver lägga ut pengar för inköpen. Inger  
    ansvarar för detta. 
    Avier för betalning av SPF Seniorernas årsavgift har skickats ut och några medlemmar har  
     betalat in på vårt eget konto vilket ställer till merarbete för kassören. Man ska använda  
     bankgironumret som står på den utskickade avin.  
   
5. Medlemsantalet är idag 113 betalande medlemmar. Två nya personer har ansökt om  
     medlemskap och är godkända men har ej betalat in avgiften.  
     Fyra medlemmar har kontaktat oss och vill avsluta sina medlemskap 2024. 
 
6.  Anders har skrivit en Jul och Nyårshälsning till våra medlemmar och Karin lägger ut den 
      på Facebook och på vår hemsida. De som ej har e-postadress för den utdelad via brev. 

7.  Vi fortsätter med IT-caféet på biblioteket i Charlottenberg och nästa träff blir 10 januari  
      kl.15-16.30. Fortsättningsvis kommer träffarna bli andra onsdagen i varje månad. 
      Emanuel som leder träffarna vill gärna ha frågor och förslag till punkter före vare möte så  
      att han kan förbereda sig bättre. Karin är vår kontaktperson. 



8. Programkommittén har haft möte och föreslår program för våren. 
    Första träff blir på Kyrkans Hus tisdag 30 januari kl.10-11.30 i form av ett digitalt  
    Webbinarium om betalningar via Kivra och Bankid. Då serveras kaffe och smörgås. Birgitta  
     bokar lokalen. 
     Årsmötet blir torsdag 22 februari i Hammars Folkets Hus kl.11 då distriktsordförande Ing- 
     Britt Bergström bjuds in och tillfrågas om hon vill bli mötesordförande och underhålla oss  
     med sång. Birgitta har kontakt med henne. 
     Under mars ska Karin bjuda in Lennart Nilsson för att berätta om skrönor m.m. 
     28 mars planeras sillbuffé på Kyrkans Hus. Gullan kontaktar Brobyns angående  
     underhållning. 
     V.16 besöker vi Anna Davidssons keramikverkstad på Patronen. Karin ringer henne. 
     Under maj besök på Sofielund och Adlersparres monument. Karin kontaktar Tomas  
     Lövgren som vet mycket och berättar om detta. 
     I juni har vi vår traditionella dag i Opptjärn. 
 
  9. 15 maj ordnar Eda Kommun ”Träffas och Trivs” i Tallmon där vi hjälper till. 

10. Vårens bouleprogram är utlagt på hemsidan, start 16 januari. 
       Anders J. kontaktar Willy om att boulen bör ställas in 30 januari då den kolliderar med  
       Webbinariet på Kyrkans Hus. 

11. Beträffande eventuell boulehall i Valfjället så kallar Anders J. till möte med PRO under  
       januari. Vi beslutaratt dra oss ur projektet Boulehall då vi enligt nu givna förutsättningar  
       inte har möjlighet att driva en boulehall utan att Eda kommun hjälper till ekonomiskt. 
        
12. Inga jämna födelsedagsuppvaktningar under januari.  

13. Årsmötet bestäms till torsdag 22 februari kl.11 på Hammars Folkets Hus då  
       distriktsordförande Ing-Britt Bergström bjuds in, se vidare under punkt 8. Alla  
       årsmöteshandlingar bör vara klara för genomgång till nästa styrelsemöte. 

14. Valberedningens ordförande Gunilla Cajdell presenterar förslag på ledamöter och  
      funktionärer för 2024. 

15. Vi diskuterar möjliga ersättare i valberedningen för Anita Höglund. Det 
       bör helst vara en man. Anders J. får förslag på några lämpliga och kontaktar dessa. 
       
16. Anders J. vill att valberedningen ska utse ersättare för kassör, sekreterare, webbansvarig  
      och funktionärer för att minska vår sårbarhet. Birgitta tar upp frågan i samband med  
      kontakten med distriktsordföranden Ing-Britt Bergström. 

17. Vi har fått en mail från Andreas Ragnarsson som driver ett projekt som handlar om att  
       filma intressanta platser inom Eda kommun som han frågar om vi vill vara delaktiga i. Det  
       riktar sig till äldre personer som inte har möjlighet att besöka vardagliga platser i Eda  
       kommun. Anders J. tar kontakt med Anderas och berättar mer om projektet på vårt  
       nästa styrelsemöte. 

18. Ordföranden avslutar mötet och tackar deltagarna för aktiv medverkan under året och  
       Karin för en mycket god soppa och kaffe med tillbehör samt önskar samtliga ledamöter  
        en GOD JUL och ett GOTT NYTT ÅR 2024. 



19. Nästa möte blir torsdag 1 februari kl.13 i Hammars Folkets Hus. Gullan står för förtäring. 

 

 

 
 
Birgitta Åkerblom Löfgren   Anders Johansson 
Sekreterare    Ordförande 
 


